



Encounters With Canada offers youths aged **14 to 17** the chance to stay in Ottawa for one action-packed week. For **\$750**, accommodation, meals and all program costs are covered.

Early birds who register for one of the three theme weeks below can receive a **\$100 rebate!*** Some provinces and territories provide additional subsidies for participants, contact us for details.

August 25 - 31: Sports & Fitness



- Try unconventional sports like Kin-Ball and dragon-boat
- Meet with accomplished athletes and Olympians
- Discover the career options available in sports

September 1 - 7: Science & Ecology



- Meet scientists from botanists to biologists
- Learn conservation and sampling techniques
- Explore a provincial park, a cave, and museums

September 8 - 14: Law & Justice System



- Discuss case studies
- Visit the Supreme Court of Canada, a jail hostel, or a police station
- Speak with law and social service professionals

With 15 different theme weeks to choose from, there is something for everyone!

*To be eligible for the \$100 rebate, your signed application and payment must be received before **June 30th, 2019**.

Register today!

Rencontres du Canada offre les jeunes de **14 à 17** ans la chance de passer une semaine remplie d'action à Ottawa. Tout est inclus dans le frais de **750 \$**, incluant les activités, les repas, l'hébergement, et le voyage à Ottawa.

Ceux qui s'inscrivent tôt pour une des trois semaines thématiques ci-dessous recevront **un rabais de 100 \$!*** Certaines provinces et certains territoires fournissent des subventions additionnelles aux participants. Communiquez avec nous pour plus de détails.

25 - 31 août : Sports et bonne forme



- Essayer des sports tels que le Kin-Ball et le bateau-dragon
- Rencontrer des olympiens et des athlètes accomplis
- Découvrir des options de carrière dans le domaine des sports

1 - 7 septembre: Sciences et écologie



- Apprendre des méthodes d'échantillonnage et d'analyse
- Rencontrer des experts scientifiques
- Visiter un parc provincial, une caverne, et des musées

8 - 14 septembre: Loi et notre système judiciaire



- Discuter des études de cas
- Visiter la Cour suprême du Canada ou la Prison d'Ottawa
- Parler avec des professionnels de la justice et des services sociaux

Avec 15 semaines thématiques à choisir, il y a quelque chose pour tout le monde!

*Pour recevoir le rabais de 100 \$, nous devons recevoir l'inscription signée avec le paiement avant **le 30 juin 2019**.

Inscrivez-vous aujourd'hui!

See all Historica Canada Programs



Copyright © 2019 Historica Canada, All rights reserved.

DONATE | FAITES UN DON

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)